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Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam się z uprzejmą prośbą o wymianę opraw oświetleniowych w ciągu ulic 

Kargoszyńskiej, Waryńskiego oraz Konwerskiego. Dotychczasowe oprawy są mało efektywne jeśli 

chodzi o jakość dostarczanego światła, ponadto często ulegają przepaleniu co powoduje częste 

wymiany. Wpisując się w trend wymian opraw z sodowych na ledowe, który jest już obecny od 

jakiegoś czasu w Ciechanowie, proszę o uwzględnienie priorytetu dla w/w ulic. 

 

 

 

       

 

 

Z wyrazami szacunku, 

   

     Michał Jeziółkowski 

 

 


